

FOR THE GOVERNMENT OF CANADA: FOR THE GOVERNMENT OF ZIMBABWE:

Charles P. Bassett

Bernard Chidzero

en langues française et anglaise, chaque version faisant également foi.

POUR LE GOUVERNEMENT DU CANADA :

POUR LE GOUVERNEMENT DU ZIMBABWE :

Charles P. Bassett

Bernard Chidzero

3. The Agreement shall be subject to the ratification of the Government of Canada and the Government of Zimbabwe.

4. The Agreement shall be subject to the ratification of the Government of Zimbabwe.

5. The Agreement shall be subject to the ratification of the Government of Zimbabwe.

6. The Agreement shall be subject to the ratification of the Government of Zimbabwe.

7. The Agreement shall be subject to the ratification of the Government of Zimbabwe.

ARTICLE 3. Le présent accord sera soumis à la ratification du Gouvernement du Canada et du Gouvernement du Zimbabwe.

ARTICLE 4. Le présent accord sera soumis à la ratification du Gouvernement du Zimbabwe.

ARTICLE 5. Le présent accord sera soumis à la ratification du Gouvernement du Zimbabwe.

ARTICLE 6. Le présent accord sera soumis à la ratification du Gouvernement du Zimbabwe.

ARTICLE 7. Le présent accord sera soumis à la ratification du Gouvernement du Zimbabwe.